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灯具技术说明
Lamp Technology Explain

1. 灯具表面材料应该具有抗氧化、防腐蚀、防静电和阻燃等特性。灯罩需做防污阻燃处理。 
1.The surface material of the lamp should have characteristics such as anti-oxidation, anti-corrosion, anti-static, and flame retardant. The lampshade needs to be treated with anti fouling and flame retardant measures。

2. 基座要加重避免翻倒。
2.The base should be weighted to avoid tipping over.

3. 制造商必须提供丙烯酸塑料漫射器于灯罩的顶部与底部。
3.Manufacturers must provide acrylic plastic diffusers at the top and bottom of the lampshade.

4. 制造商需提供基部毡垫，灯具放置时毡垫需隐藏。
4.The manufacturer needs to provide a base felt pad, and the felt pad should be hidden when placing the lamp.

5. 电线从台灯底座下方穿出，从而允许电线可以与接待台链接。安装者必须与总承包商和机电顾问协调作业。
5.The wire runs out from under the base of the desk lamp, allowing it to be connected to the reception desk. The installer must coordinate their work with the general contractor and mechanical and electrical consultant.

6. 最大灯瓦数需要制造商的验证。灯的瓦数需要照明顾问的确认。
6.The maximum wattage of the lamp needs to be verified by the manufacturer. The wattage of the lamp needs to be confirmed by the lighting consultant.

7. 所有含有金属的部分必须具有防腐蚀性或者采用静电喷涂。注：这包括所有的灯罩和基部组成。
7.All parts containing metal must have anti-corrosion properties or be coated with electrostatic spraying. Note: This includes all lampshades and base components.

8. 厂家应为此灯具提供配套的LED灯源。
8.The manufacturer should provide a matching LED light source for this lighting fixture.

9. 制造前，制造商需提交深化图纸、饰面材料样板供世纪游轮审核确认。
9.Before manufacturing, the manufacturer needs to submit detailed drawings and samples of decorative materials for Century Cruise's review and confirmation.


10. 生产前，产品制造商需1:1实样以供世纪游轮审核确认。
10.Before production, the product manufacturer requires a 1:1 sample for Century Cruise's review and confirmation.

11. 产品制造商（销售商）必须确保产品无任何质量问题，并承诺在客户验收一年内对存在问题的所有产品或零件提供免费更换服务，所有产品必须达到合同规定的质量标准，并且适用于商业用途。
11.The product manufacturer (seller) must ensure that the product has no quality problems and promise to provide free replacement services for all products or parts with problems within one year of customer acceptance. All products must meet the quality standards specified in the contract and be suitable for commercial use.

12. 所有材料要适合高湿度区域使用。
12.All materials should be suitable for use in high humidity areas.

13. 订购前，承包商必须确认数量。
13.Before placing an order, the contractor must confirm the quantity.

14. 金属焊接工艺按照焊接规范（GB10854-89）标准焊接；
14.The metal welding process is welded according to the welding specification (GB10854-89) standard

15. 灯架外表面采用电泳封闭漆处理，执行标准为（GB7003）；
15.The outer surface of the lamp frame is treated with electrophoretic sealing paint, and the implementation standard is (GB7003);

16. 灯头采用国际标准认证，配耐高温导线，电线采用耐高温阻燃导线；执行标准：GB7000.10-1999;GB7000.1-2007.
16. The lamp head adopts international standard certification, equipped with high temperature resistant wires, and the wires use high temperature resistant and flame-retardant wires; Execution standards: GB7000.10-1999; GB7000.1-2007.
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